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"Referatsakene vert tekne til vitande." 
 

Formannskapet - 018/20 
 

FS - behandling: 
Rådmannen gav ei kort orientering om koronasituasjonen og kommunen si handtering av den, sjå og 
notat i saka. 
Situasjonen endrar seg heile tida, og kommunen handterer nye krav og retningsliner etter kvart som 
dei kjem. 
Fylkesmannen i Vestland har to nettmøte for veka for kommunane . Elles har KKL møte kvar morgon 
samt i l.a.  helga. Alle møte vert haldne på Teams. 
---------------------------------------------- 
 
Hjalti H. Gislason, H, stilte spørsmål om å setja opp teltet ved sida av Osterøyhallen i samband med 
smittetesting. 
 
Rådmannen svara at dette har vore vurdert, men at ein då førebels har vald eit anna alternativ. 
 
Ellinor Birkeland, FRP,  tiltak for sårbare barn og unge, har forstått at alle kommunar skal ha tiltak 
klart. 
 
Rådmannen,  kan stadfesta at kommunen "er på" med tiltak for å sikra at barn og unge som får den 
hjelp og dei tilboda dei har krav på, også i denne situasjonen. 
--------------------------------------- 
 
Andre saker 
Søknad i forsøksordning om statleg finansiert av helse- og omsorgstenester 
Kommunen er teke opp i ordninga med statleg finansiert eldreomsorg. Oppstarten er  forskyvd til 
2021. Grunnlag for tilskotet blir rekneskapet 2019. Administrasjonen kjem tilbake med ei sak til 
politisk behandling etter påske. Kommunen må gi sitt svar innan 01. juni. 
---------------------------------------- 



 

 

 
Dialogmøte med Fylkesmannen og Statens vegvesen 
Kommunen har hatt dialogmøte om motsegn frå Statens vegvesen til reguleringsplanar for Holmane 
næringsområde og Saltverket næringsområde. 
Det er kome krevjande og kostbare rekkjefølgjekrav som må oppfyllast før godkjenning av planane. 
Rådmannen vil no fremja ei sak til politisk behandling om å ta saka direkte til departementet, utan å 
gå vegen om mekling. 
Formannskapet slutta seg til dette. 
------------------------------------------ 
Det vart ikkje gjort vedtak i tilknyting til sakene. 
 
 
 

FS - vedtak: 
"Referatsakene vert tekne til vitande." 
 
 

Saksopplysningar: 
 
 
 
 


